
Vragen van de VVD aan wethouder Wolthers aangaande het voetgangersgebied tussen 
Kerkbrink en Brink 
 
Het gehele winkelgebied is autoluw en het is er verboden om te fietsen. Toch is de verleiding 
voor veel inwoners te groot: de route Kerkbrink - Brink (C&A-plein) wordt door veel mensen 
gefietst, en ook rijden er vaak brommers/scooters met hoge snelheid op deze manier van de 
Kerkbrink naar de Bussummerstraat en vice-versa. 
 
De VVD vindt dat als iets niet mag, dan moet je het ook niet doen. Het lastige is hier, dat 
alhoewel het ook niet mag, er niet zoveel tegen is om op dit stuk te fietsen buiten 
winkelopeningstijden en het gebied moet ook bevoorraad worden. Afsluiten is dus geen 
optie. 
 
Toch gaat het belang van de voetgangers in het winkelgebied hier volgens onze fractie echt 
wel voor. Er lopen gezinnen met kinderen, die kinderen moeten vrijelijk kunnen rondlopen 
zonder het gevaar te lopen geschept te worden door een scooter. Ook mensen die slecht ter 
been zijn lopen hierbij gevaar. 
 
De VVD heeft twee vragen aan de wethouder: 
 
1. Is de wethouder bekend met de situatie en deelt zij de mening dat deze situatie nu 
allerminst optimaal is? 
 
2. Is de wethouder bereid op korte termijn een oplossing te bedenken om dit probleem 
te verkleinen? Met een oplossing doelt de VVD niet op een radicale aanpassing, maar 
bijvoorbeeld op het vergroten van de "awareness" door (veel) duidelijkere aanduiding en 
markering, maar ook bv. tijdelijk meer handhaving, en evt. andere meer innovatieve 
manieren om dit probleem te verkleinen. 
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